

***Belarus's economy***

Dolinina T. Belarus: towards inclusive development ..... 4

***Economic theory***

Kristinevich S. Sanctions as a forceful instrument in the global political-economic area ..... 30

***Finance and banks***

Kharitonchik A. Effect of interbank market interest rate pass-through to bank loans interest rates in the Republic of Belarus: macroeconomic approach ..... 43

***International trade***

Petrushkevich A. Regulatory framework for international foreign direct investment flows in the Republic of Belarus ..... 63

Gluhova N. International technology exchange in global value added chains ..... 81

Piakutska P., Petrakova Y., Aksiuchyts A. Current trends of developing instruments supporting export of Belarusian industrial output ..... 95

***Network economics***

Slonimska M. Network forms of organizing economic activity: concepts and models of development ..... 106

***Logistics***

Vernikovskaya O. Logistic management in distribution system and its implementation in Belarus' retail ..... 121

***Economics of tourism***

Fontanari M., Traskevich A. The concept of destination resilience and prospects of its application with regard to rural destinations in Belarus ..... 136

**Экономика Беларуси**

Долинина Т.Н. Беларусь: на пути к инклюзивному развитию ..... 4

**Экономическая теория**

Кристиневич С.А. Санкции как силовой инструмент в глобальном политико-экономическом пространстве ..... 30

**Финансы и банки**

Харитончик А.И. Эффект переноса процентной ставки межбанковского рынка на процентные ставки по банковским кредитам в Республике Беларусь: макроэкономический подход ..... 43

**Международная торговля**

Петрушкевич Е.Н. Государственное регулирование международных потоков прямых инвестиций в Республике Беларусь ..... 63

Глухова Н.М. Международный обмен технологиями в глобальных цепочках добавленной стоимости ..... 81

Пекутько П.Н., Петракова Ю.Н., Аксютчиц А.В. Актуальные направления развития инструментов поддержки экспорта белорусской промышленной продукции ..... 95

**Сетевая экономика**

Слонимская М.А. Сетевые формы организации экономической деятельности: концепции и модели развития ..... 106

**Логистика**

Верниковская О.В. Логистический менеджмент в распределительной системе и его реализация в ритейле Беларуси ..... 121

**Экономика туризма**

Фонтанари М. Траскевич А.Г. Концентрация резильентности дестинаций и перспективы ее применения в отношении сельских дестинаций Беларуси ..... 136